
 

 
INTERNAL 

Zápisnica 2022.10.11 
 

 
Zo zasadnutia výboru Slávie UK zo dňa 10.11.2022 v lodenici FTVŠ UK Bratislava o 18:00. 
 
Prítomní: Miro Haviar, Maroš Dvorský, Peter Pecsuk, Filip Petrla, Šimon Pavlík, Lucia 
Kvetáková 
 
Program:  

 
1. Treba zorganizovať stretnutie s Potočným a prediskutovať  úpravy, ktoré realizujú na lodi. 

(posun mostíku,...). Zorganizuje  Miro, Filip. 
 

2. Bony zosumarizoval fungovanie tréningovej skupiny mládeže: 
- Tréneri sú: Bony, Lucia, Zorka, Filip, cez Leto vypomáhal Martin 
- Najmladšie deti majú 5  tréningov do týždňa, staršie  majú 7 tréningov 
- príspevok za trénovanie mládeže  bude po novom 50eur /mesiac,  platí sa kvartálne 

 
3. Azbest z pozemku pre novú lodenicu bol odstránený v júni  - cena 1162,20 eur. 

 
4. Nový klubový mail bude kajakslavia.info@gmail.com. Mail bude používaný na oficiálnu 

komunikáciu. Nastavenie mailu zabezpečí Maroš. 
 

5. Prebrali sme spôsob úhrady príspevku za trénovanie mládeže. Zatiaľ ostáva súčasný 
spôsob platby. 

 
6. Bony informoval že potrebujú viac miesta pre uskladnenie lodí na Zemníku - výbor 

odsúhlasil kúpu nového 12  metrového kontajnera v cene 2930 eur bez DPH + dovoz.  
Kúpu zabezpečí Bony čím skôr. Ak Fildo nájde niečo vhodnejšie - bude informovať.   

 
7. Pre umiestnenie nové kontejnera je potrebné pripraviť miesto na Zemníku. Brigáda bude 

o týždeň v utorok 18.10.2022 cca o 15:00 -16:00. Bude sa kosiť, píliť, hrabať.  Kto môže 
príďte. 

 
8. Miro vyúčtoval dotáciu z nadácie EPH -1200 eur bolo použitých na nákup pádiel.  (info 

poslal mailom). Je potrebné vyúčtovať ešte aj ostatné dotácie. 
 

9. Bony zosumarizuje závady,  ktoré je potrebné opraviť na Mercedese – Miro vybaví servis. 
 
 
 
 

V Bratislave 11.10.2022 
Zapísal: Maroš Dvorský 
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